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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 14. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Prvo pitanje vezano je uz ulicu Marcilnica gdje znamo da u nepreglednom zavoju, na križanju 
s ulicom Istarskih narodnjaka, posluje specijalizirana trgovina. Međutim, posjetitelji te trgovine 
jako često, svakodnevno, puštaju aute na kolniku, a ponavljam, riječ je o zavoju što donosi do 
velikih opasnosti za promet kada netko izbjegava te aute pa i pješaci izbjegavaju hodajući po 
cesti, drugi auti koji dolaze moraju u zavoju ići na drugu stranu ceste itd., a da ne govorim da 
se i dostava, na žalost vrši isto tako ostavljanjem kamiona pa i šlepera na kolniku. Pa me 
zanima može li postojati neka ideja o tome kako taj problem riješiti, kojim putem krenuti a da 
se ipak ta opasnost otkloni.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Sigurno da mora postajati neko rješenje, trenutno nije dobro. Nije dobro prije svega jer svi 
skupa ne poštujemo prometnu kulturu. Imamo prometnicu tamo, imamo nogostup i imamo 
situaciju da se masovno koristi nogostup za parkiranje automobila. Tamo su dva, tri 
gospodarska subjekta, trgovine, znamo dobro čime se bave, dvije plus još jedna praona. Istina 
je da to nije dobro i to treba dobro, dobro sagledati i napraviti tako, da li će to biti regulacija da 
se cesta pretvori u jednosmjernu, da li će biti regulacija neka druga ali definitivno je da je na 
nepreglednom zavoju znamo da je tamo agrarija, živimo svi skupa u tom našem lijepom Labinu 
i znamo da je to problem. Morat ćemo napraviti jednu mini studiju i odlučiti, povući potez jer, 
na žalost, jednom se tamo desila velika tragedija, a sa ovim trenutno što se dešava, sa dosta 
gustim prometom za tako malu ulicu, moguće je da se to sve skupa opet ponovi. Tako da ćemo 
morati djelovati, slažem se.“ 
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